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Fra: Ingrid Kristine Holm Svendsen 
Sendt: 22. juni 2018 10:24
Til: 'grethe.olsen@enivest.net' <grethe.olsen@enivest.net>
Kopi: Pål Kårbø <Pal.Karbo@hfk.no>
Emne: Vedr. behov for asfalt Kringla til Hosteland i Masfjorden
 
 
 
Vi viser til din epost til fylkesvaraordførar Pål Kårbø 6. juni 2018 med spørsmål om når vegen frå Kringla til
Hosteland kan forvente å få ny asfalt.
 
Fylkestinget vedtok i juni å bevilge 50 mill. kr ekstra til vegopprusting og trafikksikring, inklusiv
dekkelegging/asfaltering, i inneverande år. På bakgrunn av dette er det forventa at strekninga Kleinevågen bru
(Duesund) til Rambjørg på fv. 570 vil få ny asfalt i 2018 i tråd med prioriteringane som følgjer av det vedtekne
dekkeleggingsprogrammet.
 
Når det gjeld Fv 379 er ikkje denne vegen inne i dekkeleggingsprogrammet i år. Statens vegvesen er kjent
med tilstanden på denne vegen, men lista over fylkesvegar med tilsvarande dekkestandard er dessverre lang.
Statens vegvesen registrerar innspelet og vil sjå om det er mogleg å få til noko her i 2019.
 
På kartet under har vi markert den etterspurte strekninga frå Kringla til Hosteland med raudt
Strekninga som er markert med grønt er strekninga frå Kleinevågen bru (Duesund) til Rambjørg på fv. 570.
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Fra: grethe.olsen <grethe.olsen@enivest.net>
Dato: 6. juni 2018 kl. 22:21:24 CEST
Til: Pål Kårbø <Pal.Karbo@hfk.no>
Emne: Re: SV: Etterlysing svar på: Underskrift kampanje Fylkesveier i
Masfjorden Overlevering veivesen og fylkesorfører i Hordaland

Hei, 

Veiene er nå farlig utarmet fra Kringla til Hosteland og det har tæret hardt på "asfalten" i
vinter. 

Ser det har blitt asfaltert noen korte avstander der det er hull i den nye asfalten. Veien må
ha asfalt.

Når kan vi forvente at ny asfalt kommer langs denne fylkesveien?

 

Med vennlig hilsen

Grethe Brügger Olsen 

 

 

 

Den 24.10.2017 18:05 skreiv grethe.olsen:

Hei igjen, 

Takk for tilbakemelding og for at du ordner dette.

Jeg er ikke den som gir meg så lett for saker som jeg brenner for....

Mine vyer er å se at Masfjorden får bro, skikkelige veier samt et yrende liv. 

Her har det lagt altfor lenge brakk. Å få orden på dette vil alle tjene på både stat, fylke,
kommune, næringsliv og folket, men på litt lengre sikt.

Er viljen tilstede finnes det også penger og Masfjorden har absolutt ikke vært kravstor



hitil.

Jeg ser frem til å høre hvordan det går videre med disse sakene og evnt. ta det derfra om
det er behov for det. 

Regner med å høre i fra dere når resultatet foreligger.

 

Mvh

Grethe

 

Den 24.10.2017 16:21 skreiv Pål Kårbø:

Hei Grethe, og takk for din henvendelse.
 
Brevet ditt vart lagt fram for utval for miljø og samferdsel 18. oktober, og det vert lagt
fram for fylkesutvalet komande torsdag, 26. oktober. Sjølv om eg er politisk leiar i
fylkeskommunen er det ikkje eg åleine som gjer prioriteringar av fylkeskommunale
midlar. Derfor meinte eg det var rett å legge frem din henvendelse for dei politiske
utvala.
 
Så ber du meg om å svare på henvendelsen din. Det som styrer prioriteringane våre er
vedtatt budsjett og regional transportplan. Ingen av dei vedtek eg åleine. No har eg lagt
brevet ditt fram for dei politiske utvala som skal handsame budsjett og
handlingsprogrammet for regional transportplan. No er det opp til dei politiske partia
korleis dei vil prioritere dei knappe ressursane vi har til rådvelde 
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Fra: grethe.olsen [mailto:grethe.olsen@enivest.net] 
Sendt: 23. oktober 2017 21:48
Til: Fylkesordførar <Fylkesordforar@hfk.no>
Kopi: Pål Kårbø <Pal.Karbo@hfk.no>
Emne: Etterlysing svar på: Underskrift kampanje Fylkesveier i Masfjorden
Overlevering veivesen og fylkesorfører i Hordaland
 

Hei, 

For en del måneder siden, overleverte jeg underskrifter med følgebrev til Pål Kårbø på Knarvik
senter, til Fylkesordfører i Hordaland. (Konvolutt m/ rød sløyfe)

Jeg og de som har skrevet under har ikke mottatt noe svar. Det skulle bli tatt opp på neste møte og
det har vel vært for lenge siden. 



Vi har brukt masse tid og energi for å få dere fylkespolitikere til å se på saken og forventer
tilbakemelding.  Ikke bare pga underskriftene, men 

argumentene er mange for at fylkesveiene i Masfjorden må oppgraderes. Jeg reiste helt i fra Florø -
Bergen, bare for dette, så jeg mener dere skylder meg et svar. 

Vi forventer at dere tar oss på alvor.

Når kan vi forvente å få svar på vår henvendelse?

 

Svar kan sendes til:

Grethe Brügger Olsen

Planteskulev. 7

6908 Florø    Mobil: 47487701

Følgebrevet ligger vedlagt.

Hører fra dere....

 

Med vennlig hilsen

Grethe Brügger Olsen

 

 

 


